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MØTETYPE: 

 
Styremøte NBK 

 

 MØTE NR.: 08-24  
 DATO: 23/9-24  
  STED: Teams  
 MØTELEDER: Linda Jørgensen  
 MØTEREFERENT: Gro Fløysvik  
 SAKSNR: 

ARKIVKODE: 
  

Til stede: 

 

Linda Jørgensen, Astrid Indrebø, Torill Moe, Roy Sundby, Gro Fløysvik 

Forfall:  

Sendes også:  
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18-24 

OppdreƩerkonferanse 5-6 oktober2024 

23/9: 

Fikk avbesƟllt de to som har meldt avbud, slik at de likevel kan få pengene 
Ɵlbake.  

25 deltagere. 

Arbeidsfordeling er lagt inn på egen liste dom er distribuert på mail 23/9. 

Loddbok 

1/8:  

Invitasjon Ɵl oppdreƩerseminaret sendes ut Ɵl alle klubbens medlemmer. 
Astrid lager invitasjon og Torill sender ut Ɵl alle medlemmer så raskt som 
mulig. 

Folder om oppdreƩerseminar kopieres opp og deles ut på Buhundens 
nasjonaldag 

 

4/6: 

Astrid har laget en brosjyre. Fint om de som skal Ɵl Trondheim og 
Sandełord kan kopiere opp og dele ut rundt buhundringen 

 

7/5: 

Ikke klart hvor mange som kommer fra styret enda, gi melding Ɵl Astrid så 
fort det er avklart 

Deltagere melder seg på seminar og middag på påmelding. Det blir ikke 
felles middag på fredagen, de er hver enkelt for seg. 

Prisøkning fra påmeldingsfrist 1 Ɵl 2, ref annonse fra Astrid. 

Vipps 18623 

Torill sender også kto nr Ɵl Astrid. 

 

 

 

Astrid/Torill 

 

 

Gro 

Roy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle 

 

 

 

 
 

 

Astrid 

 

 

 

MØTEREFERAT 
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Link Ɵl hotellbesƟlling legges på hjemmesiden og seƩes opp i annonsen i 
buhundbladet. 

Astrid har besƟlt for 30 personer, men rommet har kapasitet Ɵl 60 
personer. 

Åpner for ikke medlemmer også, men Ɵl en pris 2000 kr. 

 

Styret går for en sponset deltagerpris på kr 1200 på seminaret. Astrid 
reviderer budsjeƩ ihht avtalt på møte. God pris er oppnådd på hotellrom. 
Alle deltagere må besƟlle hotellrommet selv, besƟllingsfrist er 1 mnd før 
seminar. Styret er innforståƩ med at klubbens oppsaƩe budsjeƩ for 
arrangementet blir overskredet for å holde deltageravgiŌen så lav som 
mulig. 
 

 

 

 

 

37-24 NKK avlsprogram 
Styret har moƩaƩ første utkast fra NKK  på mail 14 juli. Styret vedtok at denne 
saken behandles eƩer Buhundens nasjonaldag 

 

info 

38-24 Langhåret buhund 
Styret har bliƩ gjort oppmerksomme på premieringsgrad av langhåret buhund i 
Sverige. Astrid lager utkast Ɵl brev Ɵl Svensk kennelklubb og  Norsk buhund ringen 

 

Astrid 

41-24 Buhundens nasjonaldag 2025-2027 
Dommmer for 2025 er avtalt; Karl Eddi Berge. 
Buhundens nasjonaldag 2026 blir 22/8 p.g.a forskyvning av NKK Rogaland. 
Dommere for 2026 og 2027 må avtales. De to som ble diskutert på møte kontaktes 

 

 

Linda 

42-24 Janne Aspen har plakater fra Oslo Dogshow, Torill får hånd om den og legger dem i 
henger. 

Torill 

43-24 Lokasjon Buhundens Nasjonaldag 2026-2030 
Styret vedtar å fortsaƩ søke å ha Buhundens Nasjonaldag på Hunderfossen. Ny 5-
årskontrakt søkes inngåƩ med Hunderfossen Hotell/Camping 
 

 

Gro 

44-24 Neste års Buhundens Nasjonaldag bekreŌes innmeldt Ɵl NKK Torill 

45-24 Styret har vedtaƩ å ha fysisk årsmøte i 2025. Møtet gjennomføres lørdag 15 mars 
2025, fortrinnsvis i nærheten av Gardermoen dersom det lar seg gjennomføre 
med hensyn Ɵl kostnader. Konferansepriser sjekkes, 25 pers. 

 

Gro 

46-24 Bekjentgjøring av årsmøte i Buhunden Gro 

47-24 Buhundbladet 
Innlegg fra oppdreƩerseminar, Astrid forespør om referent 
Juleannonse 
Innlegg om nyƩ i standard, Terje spørres. 
 

Astrid 

Gro 

Gro 

48-24 Styret ber om at det legges en fotnote i ny standard, der det forklares at siste 
endringer markeres med fet skriŌ ( ref FCI). Terje kontaktes mht endring/Ɵllegg. 

Gro 
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49-24 Ny revidert utgave av dommerkompendiet er kommet. Terje tar med 20 stk Ɵl 
oppdreƩerseminaret. 15 stk sendes Ɵl MidtNorge. De legges også ut for salg i 
buƟkken. Marianne kontaktes for besƟllingsskjema 

 

 

Gro 

50-24 Astrid svarer på mail fra NKK ang digitalisering av registreringsbevis Astrid 

 
Referent Gro Fløysvik 
 
 
 
 
 


